
Hei! 
 
Mitt navn er Marie Tofte Elvestad, jeg er 22 år gammer, kommer fra Vinstra i 
Gudbrandsdalen og går første året på veterinær.   
 
Jeg har ikke studert ved universitet tidligere og har derav ingen erfaring fra denne type 
verv, men jeg er svært interessert og motivert i å bli bedre kjent med fakultetet samt å ta 
del i viktige avgjørelser som er av stor betydning for meg og mine medstudenter.  
Å få være med på å bestemme hvilken retning fakultetet skal utvikles i, er noe jeg synes 
virker spennende å ta del i. 
 
Jeg stiller til valg som kvinnelig representant i fakultetsstyret for å prøve å utvikle 
fakultetet i en retning som gjør at alle studenter på VET skal få best mulig læringsmiljø og 
best mulig sosialt miljø på fakultetet.  
 
 
Hello! 
 
My name is Marie Tofte Elvestad, I am 22 years old, I come from Vinstra in 
Gudbrandsdalen and I am in my first year at veterinary school. 
 
I have not studied at a university before and therefore have no experience from this type 
of position, but I am very interested and motivated to get to know the faculty better and 
to take part in important decisions that are of great importance to me and my fellow 
students. 
Being able to take part in deciding the direction in which the faculty should be developed 
is something that I think seems exciting to be a part of. 
 
I am standing for election as a female representative in the faculty board to try to 
develop the faculty in a direction that ensures that all students at VET will have the best 
possible learning environment and the best possible social environment at the faculty. 
 
 
 


